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van JEREMIE VANEECKHOUT
datum: 7 februari 2020

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

De Lijn  -  Verschuiving van vervuilende bussen

In antwoord op een schriftelijke vraag van Marino Keulen (nr. 161 van 15 november 
2019) haalt de minister aan dat De Lijn twee verschuivingsgolven moe(s)t doorvoeren 
omdat de bussen met Euro 3-motor niet langer welkom zijn in de lage-emissiezones 
(LEZ’s) van Brussel, Antwerpen en Gent. In eerste instantie betreft het verschuivingen 
binnen de provincie, in een tweede golf ook over de provinciegrenzen heen.

1. Hoeveel van deze bussen worden na deze verschuivingsgolven ingezet in de 
provincie West-Vlaanderen? 

2. Kan de minister specificeren op welke lijnen ze worden ingezet? 

3. Worden ze ingezet voor streekvervoer of voor stadsvervoer?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 530 van 7 februari 2020
van JEREMIE VANEECKHOUT

1. Er is geen impact van verschuivingen op het wagenpark in West-Vlaanderen.
In West-Vlaanderen worden nog 17 standaard- en 26 gelede bussen van het Euro 3-
type gebruikt.

2-3.De bussen worden zowel op stads- als streeklijnen ingezet.


